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Schriftelijke vragen

 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders gemeente Schagen
Datum: 6-9-2023
Betreft: Voorlichting en preventie Pooierboys/girls

Geachte portefeuillehouder,

VVD Schagen vindt veiligheid belangrijk. Met betrekking tot het onderwerp ‘pooierboys’ dienden we
in 2018 de motie ‘voorlichting en preventie pooierboys/girls’ in. Tot ons welgenoegen nam u deze
motie over, waarmee u liet blijken dat u dit onderwerp voor u net zo belangrijk is als voor ons.

Bestaande motie
In de overgenomen motie van 2018 is afgesproken dat A) er middelen en voorlichting worden ingezet
om deze vorm van criminaliteit systematisch onder de aandacht te brengen, en B) de raad van de
gemeente Schagen op de hoogte wordt gehouden van de ondernomen stappen. Met name medio
juni 2019 zijn er enkele zichtbare acties ondernomen, waarop positieve feedback kwam van inwoners
uit onze gemeente.

Constatering
Helaas blijven ons met enige regelmaat treurige berichten bereiken over slachtoffers van deze vorm
van criminaliteit en maken we over het algemeen uit de pers op dat pooierboys/-girls steeds sneller
en geraffineerder  te  werk  gaan.  Hierbij  sturen  wij  twee  recent  gepubliceerde  berichten toe die
verschenen in lokale media:
 https://noordkopcentraal.nl/hardnekkige-problematiek-loverboys-noordkop/   
 https://www.regionoordkop.nl/13/08/2023/problematiek-rond-loverboys-in-de-noordkop-  

groter-dan-gedacht/ 

Overweging
We nemen in overweging dat we er niet vanuit kunnen gaan dat het probleem zich snel opheft of dat
het zich niet  in de gemeente Schagen voordoet.  Dat maakt dat wij  het onverminderd belangrijk
vinden dat inwoners zich bewust zijn van deze vorm van criminaliteit en leren hoe zij zich weerbaar
kunnen opstellen. 

Vragen
Gezien onze gezamenlijke goede wil in 2018, willen we u hierbij vragen om ons te informeren over de
huidige stand van zaken met betrekking tot de uitvoering van de overgenomen motie. Daarbij met
name:
 Welke middelen en voorlichting worden ingezet om deze vorm van criminaliteit  systematisch

onder de aandacht te brengen?
 Kunt u de raad van de gemeente informeren over de ondernomen en te nemen stappen?
 Bent u bereid om de raad mee te nemen in een evaluatie?

Hartelijk dank voor uw antwoord.

Met vriendelijke groet,
VVD fractie Schagen
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